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ZÁPISNICA 

ZO ZASADNUTIA VÝBORU KLUBU 

Miesto konania:   Senec, reštaurácia Rozmarín 

Dátum konania:   14.11.2023 

Prítomní:   za Výbor klubu:   V. Rusnák, I. Šimonič, M. Kováč, M. Balkovský, 

M. Nagy, V. Jamrišková, Š. Štefík (?) 

    za Dozornú radu:  I. Pandula 

    Hostia – členovia SKCHJ: L. Kovalická, M. Jamrišková, I. Oslej 

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. Informácie o činnosti od posledného zasadnutia Výboru klubu 

3. Informácie k pripravovaným podujatiam 

4. Udelenie ocenení pri príležitosti 30. výročia založenia Slovenskej kynologickej jednoty („SKJ“) 

5. Predloženie návrhov schválených Chovateľskou radou 

6. Diskusia k Plánu klubových podujatí na rok 2024 

7. Riešenie podania člena klubu p. Lindy Kovalickej 

8. Rôzne 

9. Záver 

PRIEBEH ZASADNUTIA 

K bodu 1: Otvorenie 

1. Zasadnutie Výboru klubu otvoril podpredseda klubu I. Šimonič, ktorý privítal všetkých prítomných 

a následne zasadnutie viedol. Na zasadnutí sa zúčastnili všetci členovia Výboru klubu a zasadnutie bolo 

uznášaniaschopné. 

2. I. Šimonič oboznámil prítomných s návrhom Programu zasadnutia. 

Členovia Výboru klubu hlasovali o prednesenom návrhu s týmto výsledkom: 

Hlasovanie: Za: 7 (vrátane hlasu Š. Štefíka) / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

Výbor klubu prijal uznesenie v nasledujúcom znení: 

Výbor klubu schvaľuje Program zasadnutia. 

3. Šimonič navrhol poveriť vypracovaním zápisnice z tohto zasadnutia V. Rusnáka. 

Členovia Výboru klubu hlasovali o prednesenom návrhu s týmto výsledkom: 

Hlasovanie: Za: 6 (vrátane hlasu Š. Štefíka) / Proti: 0 / Zdržal sa: 1 

Výbor klubu prijal uznesenie v nasledujúcom znení: 

Výbor klubu poveruje vypracovaním zápisnice zo zasadnutia V. Rusnáka. 

K bodu 2: Informácie o činnosti od posledného zasadnutia Výboru klubu 

V. Rusnák informoval prítomných, že od posledného zasadnutia Výboru klubu mu boli doručené tieto 

písomnosti: 
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• Žiadosť o odporúčanie pre menovanie za čakateľa na rozhodcu od Ing. Maroša Draba – žiadosť preposlal 

členom Výboru klubu, prebehlo hlasovanie per rollam a SKCHJ odporučil menovanie Ing. Maroša Draba 

za čakateľa na rozhodcu pre posudzovanie exteriéru; 

• Stanovisko Dozornej rady Slovenského klubu chovateľov jazvečíkov (ďalej len „DR SKCHJ“) k odvolaniu 

predsedu klubu; 

• Odpoveď Dozornej rady Slovenského poľovníckeho zväzu (ďalej len „DR SPZ“) k žiadosti DR SKCHJ o zaujatie 

stanoviska k priebehu a právoplatnosti odvolania Š. Štefíka z funkcie predsedu klubu Členskou schôdzou 

klubu; 

• Odpoveď DR SPZ k žiadosti o vydanie rozhodnutia potvrdzujúceho platnosť odvolania predsedu SKCHJ 

Členskou schôdzou klubu, ktorú zaslali 9 členovia klubu Kynologickej rade SPZ; 

• Podnety a sťažnosti členov klubu – tieto vôbec nekonkretizoval a nepredložil členom Výboru klubu. 

Zároveň uviedol, že podpísal plnomocenstvo M. Nagyovi k podaniu daňového priznania. Nebol však 

informovaný, či bolo podané a s akým výsledkom. 

I. Pandula informoval, že DR SKCHJ bolo doručené odvolanie Š. Štefíka a požiadali DR SPZ o stanovisko. 

Konštatoval, že DR SPZ v stanovisku potvrdila, že Š. Štefík je naďalej predsedom klubu. 

I. Šimonič namietal a citoval zo stanoviska DR SPZ: „Stanovisko DR SPZ nemá charakter správneho aktu, teda 

zrušujúceho uznesenia Členskej schôdze voči ktorému by mohlo byť podané odvolanie a ktoré by bolo treba 

kvázi potvrdiť rozhodnutím. Zostáva odborným stanoviskom...“. Uviedol, že na hlasovanie Š. Štefíka nebude 

brať ohľad. 

I. Pandula na námietku reagoval, že I. Šimonič to vytrhol z kontextu a Š. Štefík je predsedom klubu. 

V. Rusnák uviedol, že on ako štatutár nesie zodpovednosť a podľa odpovede DR SPZ je Š. Štefík predsedom 

klubu. Tak ho po obdržaní stanoviska začal pridávať do e-mailovej komunikácie a pozývať na zasadnutia 

výboru. 

I. Pandula a V. Rusnák konštatovali, že klub nefunguje. I. Šimonič namietal, že podujatia sa uskutočnili v súlade 

s Plánom podujatí na rok 2023 a oni len chcú dezorientáciu. 

K bodu 3: Informácie k pripravovaným podujatiam 

1. I. Šimonič informoval prítomných, že posledná špeciálna výstava jazvečíkov, ktorá sa bude konať dňa 

25.11.2023 v Zlatých Moravciach, je pripravená. Posudzovať na nej mal Vladimír Poljak a Martin Fik. 

Nakoniec bude všetky plemená posudzovať Vladimír Poljak, keďže došlo k zmene termínu výstavy 

z 24.11.2023 (piatok) na 25.11.2023 (sobota) a v danom termíne má Martin Fik plánovaný už iný program 

(akcia SKJ). 

I. Pandula požadoval vysvetlenie z akého dôvodu došlo k zmene termínu výstavy. I. Šimonič uviedol, že 

ho oslovilo niekoľko členov klubu, prečo je termín výstavy naplánovaný na pracovný a nie voľný deň 

a či sa to nedá ešte zmeniť. Termín nevyhovoval ani pôvodne osloveným rozhodcom. To boli dôvody, 

pre ktoré predložil Chovateľskej rade návrh na zmenu termínu a miesta konania výstavy a ten Chovateľská 

rada schválila. V. Rusnák namietal, že o tejto zmene nebol Výbor klubu informovaný a nehlasoval o nej. 

Na námietku reagoval M. Nagy, ktorý uviedol, že I. Šimonič informoval všetkých členov Výboru klubu 

o danej zmene e-mailom dňa 21.08.2023, no nikto z členov sa nevyjadril ani nehlasoval. V. Rusnák 

poznamenal, že keď člen nehlasuje, tak nie je za a aby bol návrh schválený musí hlasovať nadpolovičná 

väčšina členov. Vzhľadom na uvedené V. Rusnák navrhol o zmene termínu a miesta hlasovať dodatočne. 
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Členovia Výboru klubu hlasovali o prednesenom návrhu s týmto výsledkom: 

Hlasovanie: Za: 4 / Proti: 3 (vrátane hlasu Š. Štefíka) / Zdržal sa: 0 

Výbor klubu prijal uznesenie v nasledujúcom znení: 

Výbor klubu schvaľuje zmenu termínu a miesta Špeciálnej výstavy jazvečíkov – namiesto piatka 24.11.2023 

v Mojmírovciach sa bude konať v sobotu 25.11.2023 v Zlatých Moravciach. 

2. M. Kováč informoval prítomných, že pracovné akcie (Memoriál Ivana Miadoka a Medzinárodné duričské 

skúšky jazvečíkov) sú pripravené. 

K bodu 4: Udelenie ocenení pri príležitosti 30. výročia založenia SKJ 

I. Šimonič informoval prítomných, že SKJ v rámci osláv 30. výročia svojho vzniku pripravila ďakovný list 

a odznak pre tých členov klubov, ktorí nemôžu splniť kritériá pre udelenie medailí SKJ, ale ich práca je 

prospešná pre klub. Každý klub má navrhnúť na ocenenie troch členov klubu a návrhy poslať na SKJ. 

Prebehla diskusia, v rámci ktorej boli navrhnutí na ocenenie viacerí členovia klubu. Následne členovia Výboru 

klubu hlasovali o prednesených návrhoch. Najväčší počet hlasov získali: 

Baltazár Molnár 

Hlasovanie: Za: 7 (vrátane hlasu Š. Štefíka) / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

Peter Psotný 

Hlasovanie: Za: 7 (vrátane hlasu Š. Štefíka) / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

Ján Gažúr 

Hlasovanie: Za: 4 (vrátane hlasu Š. Štefíka) / Proti: 0 / Zdržal sa: 3 

Výbor klubu prijal uznesenie v nasledujúcom znení: 

Výbor klubu schvaľuje návrhy na ocenenie členov klubu – Baltazár Molnár, Peter Psotný a Ján Gažúr. Návrhy 

pošle na SKJ M. Nagy. 

K bodu 5: Predloženie návrhov schválených Chovateľskou radou 

1. I. Šimonič uviedol, že poradcovia chovu už dlhšiu dobu nemajú k dispozícii aktuálne podklady (informácie 

o platbách za párenie, zoznam členov), ktoré potrebujú v rámci vydávania odporúčaní na párenie. Požiadal 

M. Nagya a M. Balkovského, aby požadované podklady poradcom chovu poslali ale tiež, aby ich následne 

posielali priebežne. 

M. Nagy ešte počas zasadnutia informácie o platbách za párenie poradcom chovu poslal. M. Balkovský 

uviedol, že bude aktualizovaný zoznam členov posielať poradcom chovu raz za dva mesiace. 

Po spustení novej webovej stránky klubu by mal byť problém s členstvom vyriešený, zoznam členov môže 

byť sprístupnený poradcom chovu. M. Jamrišková informovala, že stránka je pripravená a čaká sa na 

zoznam členov. 

2. I. Šimonič predložil Chovateľskou radou schválený návrh: Zápis doplňujúcich údajov do preukazu o pôvode 

psa, a to výsledku genetického vyšetrenia PRA (CORD prislúchajúci plemenu) a OI bude vykonávať klub, 

pričom zapisovať do preukazu o pôvode psa (ďalej len „PP“) sa bude iba výsledok genetického vyšetrenia 

vykonaného zo vzorky odobratej na výbere do chovu, v odôvodnených prípadoch (napr. šteňatá) môže 

byť realizovaný aj mimo výberu, avšak vždy za prítomnosti 2 osôb poverených Chovateľskou radou. 

O tomto zápise bude na SPZ zaslaný e-mailom scan PP. 
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Členovia Výboru klubu hlasovali o prednesenom návrhu s týmto výsledkom: 

Hlasovanie: Za: 7 (vrátane hlasu Š. Štefíka) / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

3. Šimonič predložil Chovateľskou radou schválený návrh: Uvádzať pri zaraďovaní do chovu 

trpasličích/králičích jazvečíkov ich plemeno formou zápisu do PP, a to napríklad vo formáte „PLEMENO: 

JAZVEČÍK HLADKOSRSTÝ KRÁLIČÍ“. Na tento účel Chovateľská rada navrhuje dať vyhotoviť 6 pečiatok. 

Členovia Výboru klubu hlasovali o prednesenom návrhu s týmto výsledkom: 

Hlasovanie: Za: 7 (vrátane hlasu Š. Štefíka) / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

4. I. Šimonič v súvislosti so žiadosť M. Fidrichovej o uznanie DNA profilu stanoveného zo vzorky odobratej 

mimo výberu do chovu oznámil, že sa dohodol s M. Fidrichovou, že vzorka DNA bude sučke odobratá 

na výbere do chovu v Zlatých Moravciach. 

K bodu 6: Diskusia k Plánu klubových podujatí na rok 2024 

1. I. Šimonič oboznámil prítomných s návrhom Plánu výstav a výberov do chovu na rok 2024, ktorý schválila 

Chovateľská rada. 

Nasledovala diskusia, v rámci ktorej V. Rusnák a I. Pandula poukázali na to, že skoro všetky výstavy 

uskutočnené v roku 2023 boli stratové a v porovnaní s výstavami z predchádzajúcich rokov boli tieto straty 

značné. Najstratovejšia bola výstava v Malackách (takmer -1 900 Eur) a požadovali vysvetliť prečo. 

I. Šimonič uviedol, že nakoľko sa jednalo o jubilejnú špeciálnu výstavu jazvečíkov očakávalo sa, že bude 

o ňu veľký záujem. No v deň jej konania sa uskutočnili aj ďalšie výstavy (Svetová výstava psov v Švajčiarku, 

Špeciálna výstava jazvečíkov v Českej republike), a zrejme aj to bolo dôvodom malého počtu prihlásených 

jazvečíkov. J. Halás na výstavu zabezpečil väčšie množstvo pohárov a cien ako bolo potrebné. Tie čo zostali 

sa plánujú použiť na výstave v Zlatých Moravciach. 

M. Nagy uviedol, že výstava v Malackách bola jubilejná, a preto po dohode s ním J. Halás objednal drahšie 

poháre ako na iné výstavy. Poznamenal však, že vo všeobecnosti pri výstavách sú veľkou položkou 

vo výdavkoch granule. I. Šimonič k tomu dodal, že sa zbytočne kupuje tak veľa veľkých balení. Ďalej 

M. Nagy konštatoval, že ceny všetkého sa neustále zvyšujú, pričom výstavné poplatky sa nemenili 

a v porovnaní s inými klubmi máme poplatky nižšie ako väčšina z nich. Konštatoval tiež, že nemá zatiaľ 

všetky podklady, aby mohol spracovať a predložiť konečné vyúčtovanie jednotlivých výstav. 

Do diskusie sa zapojili viacerí prítomní, ktorí sa zhodli, že treba porovnať ceny za poháre a granule 

vo faktúrach za rok 2022 s cenami v tomto roku, či sú alebo nie sú vyššie. Taktiež sa diskutovalo, že by 

bolo vhodné, aby M. Nagy vypracoval výpočet – určil finančnú čiastku za ceny na jedného vystavovaného 

psa. Na základe toho by J. Halás objednával ceny. 

Po diskusii Členovia Výboru klubu hlasovali o prednesenom návrhu s týmto výsledkom: 

Hlasovanie: Za: 6 (vrátane hlasu Š. Štefíka) / Proti: 0 / Zdržal sa: 1 

Výbor klubu prijal uznesenie v nasledujúcom znení: 

Výbor klubu schvaľuje návrh Plánu výstav a výberov do chovu na rok 2024 v znení: 
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PODUJATIE TERMÍN KONANIA MIESTO KONANIA 

Špeciálna výstava jazvečíkov (bez CAC/CAJC) 04.05.2024 Lednické Rovne 

Špeciálna výstava jazvečíkov (bez CAC/CAJC) 29.06.2024 Sielnica 

Klubová výstava jazvečíkov (CAC/CAJC) 27.07.2024 Veľký Šariš 

Špeciálna výstava jazvečíkov (bez CAC/CAJC) 10.08.2024 Malacky 

Špeciálna výstava jazvečíkov (CAC/CAJC) 23.11.2024 Gabčíkovo 

Výber do chovu – pri každej výstave v deň výstavy na mieste výstavy 

2. M. Kováč oboznámil prítomných s návrhom Plánu pracovných podujatí na rok 2024. 

Následne prebehla diskusia, v rámci ktorej sa členovia Výboru klubu dohodli, že M. Kováč: 

• prerokuje možnosť uskutočniť Memoriál Františka Vysloužila a Medzinárodné skúšky v brlohárení 

jazvečíkov v areály Poľovníckeho združenia Turá Lúka, kde je predsa len lepšie zázemie ako v Podolí, 

• dohodne nový termín konania BLJ v Zákopčí, 

• doplnený návrh Plánu pracovných podujatí na rok 2024 pošle členom Výboru klubu elektronicky. 

V. Jamrišková v súvislosti s mailom, ktorý poslal J. Dobšinský jej a M. Kováčovi informovala prítomných, 

že v časti správy určenej M. Kováčovi mu J. Dobšinský oznámil, že sme boli oslovení, či by sme neurobili 

FCI pohár InterVGP 2024 na Slovensku. Uviedla, že by to Výbor klubu mal prerokovať. Vyjadrili sa M. Kováč, 

V. Rusnák a Š. Štefík, ktorí sa zhodli, že je náročné takéto podujatie pripraviť a SKCHJ ho preto organizovať 

nebude. 

Po diskusii členovia Výboru klubu hlasovali o prednesenom návrhu s týmto výsledkom: 

Hlasovanie: Za: 7 (vrátane hlasu Š. Štefíka) / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

Výbor klubu prijal uznesenie v nasledujúcom znení: 

Výbor klubu schvaľuje návrh Plánu pracovných skúšok na rok 2024 v znení: 

PODUJATIE TERMÍN KONANIA MIESTO KONANIA 

Chovné skúšky – Skúšky hlasitosti a odvahy jazvečíkov („SHOJ“) 

SHOJ 06.04.2024 Branč 

SHOJ 13.04.2024 Trstice 

SHOJ 20.04.2024 miesto neurčené 

SHOJ 29.08.2024 miesto neurčené 

SHOJ 07.09.2023 Mostová 

Chovné skúšky – Skúšky v brlohárení jazvečíkov („BLJ“) 

BLJ 04.05.2024* Zákopčie 

BLJ 28.07.2024 miesto neurčené 

BLJ 28.09.2024 Veľká Ves 

Klubové skúšky 

Klubové skúšky v brlohárení jazvečíkov („KBLJ“) 25.05.2024 Mojmírovce/Závod 

Memoriál Františka Vysloužila („MFV“ – BLJ) 15.-16.06.2024** Podolie** 

Klubové farbiarske skúšky malých plemien jazvečíkov („KFSMPJ“) 24.08.2024 Veľký Šariš 

Klubové lesné skúšky malých plemien jazvečíkov („KLSMPJ“) 12.10.2024 Nitra 

Vlečka s králikom/vytiahnutie 20.10.2024 Gápel 

Farbiarske skúšky bez doprovodu rozhodcov 20 h./40 h. 

(„SchwPoR/20/40“) 
26.10.2024 Prievidza 

Klubové farbiarske skúšky duričov jazvečíkov („KFDJ“) 02.11.2024 miesto neurčené 

Memoriál Ivana Miadoka („MID“ – KSDJ) 30.11.-01.12.2024 miesto neurčené 
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PODUJATIE TERMÍN KONANIA MIESTO KONANIA 

Medzinárodné skúšky 

Medzinárodné skúšky v brlohárení jazvečíkov („MSBLJ“) 15.-16.06.2024** Podolie** 

Medzinárodné duričské skúšky jazvečíkov („MSDJ“) 14.-15.12.2024 miesto neurčené 

*predbežne – M. Kováč dohodne nový termín  **alternatíva Turá Lúka 

K bodu 7: Riešenie podania člena klubu p. Lindy Kovalickej 

Člen klubu p. Linda Kovalická (ďalej len „L. Kovalická“) poslala elektronicky dňa 24.10.2023 všetkým členom 

Výboru klubu a Chovateľskej rady podnet – Žiadosť o stanovisko (Príloha č. 1). V podaní namietala znenie 

bodu č. 8 – Návrh na zmenu kritérií chovnosti jazvečíkov miniatúrnych rázov zaznamenané v Zápisnici 

z Členskej schôdze SKCHJ zo dňa 30.04.2023 (ďalej len „Zápisnica“). Konkrétne poukázala na to, že 

1) Znenie bodu č. 8 nepojednáva a ani neustanovuje základné zaradenie jazvečíka vo svojej podstate podľa 

štandardu FCI k brlohárom, nakoľko je v Zápisnici uvedené: „Vo svojom návrhu požadovala zaviesť 

podmienku pre zaradenie do chovu, skúšku z výkonu aj pre jazvečíky miniatúrnych rázov, pričom by sa 

akceptovala akákoľvek povrchová skúška, ktorá by sa skúšala podľa Skúšobného poriadku pre získanie 

poľovnej upotrebiteľnosti poľovníckych psov, resp. minimálne jedna disciplína (Odvaha alebo Hlasitosť) 

zo SHOJ.“ – tým pádom je podpovrchová skúška (brloh) neakceptovateľná. 

2) Na základe tohto znenia nemôže byť akceptovaná žiadna iná skúška mimo skúšobného poriadku 

Slovenského poľovníckeho zväzu/Slovenskej poľovníckej komory, ktorá oprávňuje jedinca pre získanie 

poľovnej upotrebiteľnosti poľovníckych psov. Týmto znením je pes s absolvovaním „Skúšok vlôh malých 

plemien“ a „Vlečka s králikom/vyhnanie“ na uchovnenie neakceptovateľný. 

3) Uvedeným bodom nebola v znení Zápisnice zrušená druhá podmienka možnosti uchovnenia, a to 

„výstavná“, čím je len upravená podmienka existujúca pracovná (aj to nezmyselne). 

Na základe vyššie uvedeného žiadala o pozastavenie výkonu podmienky chovnej spôsobilosti miniatúrnych 

jazvečíkov zo znenia Zápisnice do najbližšej Členskej schôdze klubu alebo Konferencie klubu, kde by sa 

uvedené znenie bodu č. 8 upresnilo a dalo právny štatút aj jazvečíkom miniatúrneho rázu. 

Následne prebehla medzi prítomnými rozsiahla diskusia. 

V. Rusnák, ktorý Zápisnicu vypracoval, dôvodil, že išlo z jeho strany iba o preklep a navrhol opraviť znenie 

uznesenia. 

Š. Štefík navrhol upraviť uznesenie s argumentom, že M. Fidrichová myslela akúkoľvek skúšku skúšanú podľa 

skúšobného poriadku SPZ a SKCHJ. 

Viacerí prítomní namietali, že takýto konkrétny návrh na ČS M. Fidrichová nepredložila. 

I. Pandula konštatoval, že znenie uznesenia v Zápisnici sa opravovať nemôže, pretože DR SKCHJ sa už raz 

k námietkam vyjadrila a neakceptovala ich. 

Š. Štefík poznamenal, že L. Kovalická chce zrušiť rozhodnutie, ale zrušiť ani zmeniť rozhodnutie ČS sa nemôže. 

L. Kovalická namietala, že nechce meniť ani rušiť znenie uznesenia, ale dočasne pozastaviť výkon. 

Výbor klubu vyhodnotil, že znenie bodu č. 8 v Zápisnici je rozporuplné. Spochybnila ho aj samotná 

navrhovateľka M. Fidrichová, ktorá požiadala V. Rusnáka o jeho opravu. Výbor klubu nemôže schváliť opravu 

chýb v znení uznesenia len na základe dodatočného vysvetlenia navrhovateľky o tom ako to vlastne myslela. 

Oprava je možná len vtedy, ak by bola v úplnej zhode s návrhom, ktorý M. Fidrichová predložila na ČS. 
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Z uvedených dôvodov členovia Výboru klubu hlasovali o návrhu L. Kovalickej s týmto výsledkom: 

Hlasovanie: Za: 5 / Proti: 2 (vrátane hlasu Š. Štefíka) / Zdržal sa: 0 

Výbor klubu prijal uznesenie v nasledujúcom znení: 

Výbor klubu dočasne pozastavuje výkon podmienky chovnej spôsobilosti miniatúrnych jazvečíkov zo znenia 

Zápisnice do najbližšej Členskej schôdze alebo Konferencie, kde sa uvedené znenie bodu č. 8 upresní a dá sa 

právny štatút aj jazvečíkom miniatúrneho rázu. 

K bodu 8: Rôzne 

• I. Pandula uviedol, že ešte v auguste DR SKCHJ požiadala členov výboru klubu (M. Balkovského, M. Nagya, 

I. Šimoniča, V. Jamriškovú) o odovzdanie dokumentov ku kontrole. Dokumenty odovzdali ale po termíne 

M. Balkovský, M. Nagy a I. Šimonič, ktorý však nedoručil všetky zápisnice zo zasadnutí Chovateľskej rady. 

V. Jamrišková požadované dokumenty nepredložila. 

M. Balkovský namietal, že on zoznam členov odovzdal v stanovenom termíne. M. Nagy taktiež namietal, 

že on sa predsa s I. Pandulom dohodol telefonicky na náhradnom termíne a požadované dokumenty mu 

v dohodnutom termíne odovzdal. 

V. Jamrišková uviedla, že od nej žiadal „platné poverenie výboru klubu SKCHJ pani Ing. Viery Jamriškovej 

a Bc. Martiny Jamriškovej nakladať a zverejňovať údaje na webovej stránke SKCHJ“. Konštatovala, že tak 

ako ostatní členovia Výboru klubu, tak aj ona bola do funkcie tlačového referenta zvolená počtom 79 

hlasov. Zároveň predložila I. Pandulovi Zápisnicu zo zasadnutia Výboru klubu zo dňa 30.03.2022, v ktorej 

je na str. 4 uvedené, že výbor ju poveril komunikáciou so súčasným administrátorom stránky. Taktiež 

uviedla, že M. Jamrišková s webovou stránkou klubu nemá nič spoločné. 

Následne tiež poukázala, že I. Pandula v e-maily z 01.11.2023 uviedol, že bolo „absolútne odignorované 

predloženie archívov, databáz s DNA testami“. Uvedené sa však nezakladá vôbec na pravde, nakoľko 

takáto požiadavka nikdy nebola z jeho strany vznesená. A tiež, že ona nie je poverená správou archívu, ale 

M. Jamrišková. 

M. Jamrišková sa z uvedeného dôvodu zúčastnila zasadnutia Výboru klubu a informovala I. Pandulu, že ju 

môže kedykoľvek kontaktovať ohľadom kontroly vedenia archívu.  

• I. Pandula ďalej uviedol, že DR SKCHJ opakovane žiadala o zasadnutie Výboru klubu, kde by sa riešila zlá 

situácia v klube a tiež, že požiadala o zvolanie Členskej schôdze klubu, no Výbor klubu tieto žiadosti 

odignoroval. 

M. Balkovský, M. Nagy, I. Šimonič a V. Jamrišková sa ohradili, že ani raz DR SKCHJ nepožiadala o zvolanie 

Členskej schôdze klubu. Iba v e-maily z 23.08.2023 „nariadila“ Výboru klubu v prípade, že nebudú 

v požadovanom termíne do 15.09.2023 predložené doklady zvolať schôdzu. A okrem toho M. Nagyovi 

I. Pandula povedal, že keď mu budú dodané všetky dokumenty, ktoré žiadal od členov Výboru klubu, aj 

keď po termíne, ktorý stanovil, nebude musieť Výbor klubu schôdzu zvolať. 

• V. Rusnák uviedol, že DR SPZ odporučila SKCHJ zvolať mimoriadnu konferenciu za účelom doriešenia tejto 

situácie do termínu 15.12.2023. V prípade nezvolania ju zvolá SPZ, resp. DR SPZ navrhne vylúčenie SKCHJ 

zo svojich štruktúr.  

I. Pandula upozornil, že Výbor klubu musí dodržať rozhodnutie nadriadeného orgánu a zvolať mimoriadnu 

konferenciu do stanoveného termínu 15.12.2023. Ak to Výbor klubu neurobí, tak nás SPZ vylúči.  
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V. Jamrišková uviedla, že to nie je rozhodnutie Kynologickej rady SPZ, ktorá je kompetentným orgánom,  

ale právny názor DR SPZ s návrhom riešenia, pričom navrhované riešenie je v rozpore so Stanovami SKCHJ. 

Ak by Výbor klubu zvolal mimoriadnu konferenciu, tá by nebola platná. 

I. Šimonič uviedol, že I. Pandula a V. Rusnák iba strašia členov a nikto nás nevylúči zo SPZ lebo na to nie je 

dôvod. 

Napriek tomu I. Pandula a Š. Štefík opakovane tvrdili, že treba rozhodnutie DR SPZ dodržať lebo ak nie, tak 

SKCHJ vylúčia zo SPZ. I. Pandula tiež uviedol, že musíme DR SPZ osloviť listom s tým, že do 15.12.2023 nie 

je možné mimoriadnu konferenciu zvolať a požiadať ju, aby SKCHJ predĺžila termín na jej konanie.  

Výbor klubu poveril V. Rusnáka, aby listom požiadal DR SPZ o predĺženie termínu konania mimoriadnej 

konferencie. 

Výbor klubu sa zaviazal zvolať mimoriadnu konferenciu na termín 27.01.2024. V prípade, ak sa v termíne 

do 31.12.2023 nepodarí vyzbierať dostatočný počet podpisov členov SKCHJ, ktorý je potrebný na zvolanie 

mimoriadnej konferencie podľa Stanov SKCHJ, Výbor klubu požiada o zvolanie mimoriadnej konferencie 

SPZ na uvedený termín. 

• I. Pandula sa obrátil na V. Jamriškovú s požiadavkou na zverejnenie dokumentov na webovej stránke 

klubu. V. Jamrišková ho požiadala, aby jej zaslal dokumenty, ktoré chce dať zverejniť. 

 

K bodu 9: Záver 

I. Šimonič zasadnutie ukončil. 

Príloha: 

Podanie – Žiadosť o stanovisko 

V. Rusnák, ktorý bol poverený spracovaním Zápisnice zo zasadnutia Výboru klubu z 14.11.2023, sa vzdal 

funkcie. Na zasadnutí Výboru klubu dňa 18.03.2024 sa členovia Výboru klubu dohodli, že ju vyhotovia 

spoločne na základe vlastných poznámok a poznámok, ktoré V. Rusnák poslal M. Nagyovi.  

V Senci dňa 16.04.2024      Zapísali: I. Šimonič, M. Nagy, M. Balkovský, V. Jamrišková 


